美國「中國通」與對華政策的失敗, 1942-1954

(普通話主講)

"China Hands" and America's Failure in China, 1942-1954

(in Putonghua)

常成教授

Professor David C Chang

萬花筒式的十九世紀俄羅斯文學 與歷史

(英語主講)

The Kaleidoscope of 19th-Century **Russian Literature and History** 

(in English)

羅伯特·韋斯林教授 **Professor Robert Wessling** 

黑格爾、叔本華佛教哲學中的「空」、 「無」和「涅槃」

(英語主講)

**Emptiness, Nothingness and Extinction: Buddhism in Hegel and Schopenhauer** (in English)

埃里克·尼爾森教授 Professor Eric S Nelson

傳統詩詞的誤傳與原貌及文學經典化 的進程

(普通話主講)

**Rethinking the Canonization: Traditional** Chinese Poems Based on Hearsay and **Proper Research** 

(in Putonghua)

黃偉豪博士

Dr Hugo Wai-ho Wong

下午3時至5時 香港歷史博物館地下演講廳 座位139 費用全免,名額有限,先到先得

Lecture Hall, G/F, Hong Kong Museum of History

講座系列 Free admission; first come, first served

## HKUST Public Humanities Lectures

隨著香港社會專上及持續教育的普及,學術知識越來越成為公眾知情權的重要內容。學術知識貴在創新,但新知自應造福人群。 人文學科美於人情,而話語豈宜覺宮獨唱。香港科技大學人文學部因此與香港歷史博物館合設科大人文新語講座系列,期與公眾 共享文史哲等多元領域的人文學術研究成果。

This is a series of public lectures by the faculty from HKUST to share with the increasingly better educated public in Hong Kong the advanced knowledge in the domain of multidisciplinary humanities, which is for the public, of the public, and by the public.

合辦 Co-organised by: 香港歷史博物館 Hong Kong Museum of History

香港科技大學人文學部 Division of Humanities, The Hong Kong University of Science and Technology

查詢 Enquiry: 講座內容/Lectures (2358 7786) 場地安排/Venue (2724 9082)





